

《中国海洋法学评论》 订阅更新 使用说明

China Oceans Law Review Subscription Update Direction for Use

Link:

http://list.qq.com/cgi-bin/qf_invite?id=25a914423fa5f8f87989f5947292e2b8a7d4f3e3d82364d4

第一步：请填写 E-mail 地址：

Step I: Please fill in your E-mail address:



以下内容非腾讯提供，请勿相信任何中奖等欺诈信息。

您正要订阅：

中国海洋法学评论

China Oceans Law Review (COLR -- ISSN: 1813-7350)

填写要接收该订阅邮件的邮箱地址：

例如：username@qq.com

填写后，您需要在收到的确认邮件中点击确认链接，该订阅才会生效。

确定



The contents below are not provided by Tencent. Please don't trust any fraudulent information such as prize winning.

You're subscribing to:

China Oceans Law Review

(COLR -- ISSN: 1813-7350)

Fill in the email address for receiving the mail you are subscribing to:

For example: username@gmail.com

After filling in the email address, to effect access, you need to click the confirmation link in the confirmation letter you receive.

Confirmation

第二步：已发确认邮件到您的邮箱，请到邮箱确认。一般请不要超过 2 小时，否则确认链接会失效。

Step II: Confirmation mail has been sent to your email address. Please confirm it within two hours, otherwise, the confirmation link will become invalid.



感谢您订阅 中国海洋法学评论

一封订阅确认邮件已发送至您的邮箱 username@gmail.com
请登录邮箱，点击邮件确认链接以完成您的订阅。

只有您在邮件中确认后，订阅才会生效。

[登录gmail邮箱](#)



Thank you for your subscribing to *China Oceans Law Review*.

A subscription confirmation letter has been sent to your email address username@gmail.com
Please log in your email box, and click the confirmation link to complete your subscription.

Subscription will be effective only after you have confirmed it in the letter.

[Log in gmail email](#)

第三步：点击“确认订阅”，完成订阅。

Step III: Click “Confirm Subscription” to complete subscription.

username@gmail.com:

您好，您正在订阅《中国海洋法学评论》，确认订阅后栏目将不定期给您发送邮件。

邮件内容由第三方提供，请不要轻易相信中奖通知、广告信息、免费促销等内容。如果您未尝试订阅此栏目，请忽略此邮件。

您可以点击[确认订阅](#)，或报告[这不是我订阅的](#)。

username@gmail.com:

Hello, you're subscribing to *China Oceans Law Review*. After the confirmation of your subscription, email will be sent to you on a nonregular basis.

The contents of the mail are provided by a third party. Please don't readily trust any prize-winning notice, advertisement, or free promotion. Please bypass this letter if you have not attempted to subscribe to this column.

You may click [confirmation time](#), or report that [it is not what I have subscribed](#).

恭喜您，已订阅成功！

Congratulations. Your subscription has succeeded!



订阅成功!

关闭



Subscription has succeeded!

close

本说明最终解释权和版权归《中国海洋法学评论》所有。

The copyright of this direction and the final right to interpret the direction shall reside with *China Oceans Law Review*.